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Schůze výboru Základní odborové organizace FLÚ 

11. 6. 2025 13:30–15:00 

 

Přítomní členové výboru: Jan Bierhanzl, Lara Bonneau, Hynek Janoušek, Pavel Nývlt, Alena 
Sarkissian. 

Jan Bierhanzl představil program schůze. 

Na popud Hynka Janouška Výbor projednal čerpání sociálního fondu a možnosti, jak 
usnadnit žádost o čerpání. Po diskusi, do níž se zapojili všichni přítomní členové, se Výbor 
rozhodl příští rok rozeslat všem členům upozornění týden a den před koncem lhůty. 

Pavel Nývlt představil dokument o výdajích ZOO. Po diskusi, do níž se zapojili všichni 
přítomní členové, se Výbor jednomyslně rozhodl: 

1) navýšit maximální výši daru při odchodu člena do invalidního nebo starobního 
důchodu z 1.500,– na 5.000,– Kč; Výbor bude každoročně zjišťovat odchody do 
důchodu u personalistky u FLÚ; 

2) zrušit dary u příležitosti životního jubilea 50 a 60 let a dary funkcionářům ZO za 
záslužnou odborářskou práci; 

3) příspěvek při úmrtí člena pozůstalým omezit na pozůstalé s nezletilými dětmi a zvýšit 
jeho částku ze 3.000,– Kč na 10.000,– Kč; 

4) navrhnout členské schůzi zvýšení maximální výše sociální podpory formou daru 
z rozpočtu ZOO, o které bude rozhodovat Výbor, ze 3.000,– Kč na 50.000,– Kč; o vyšší 
částky bude nutno žádat nadřazený odborový svaz, který též může poskytnout 
bezúročnou půjčku. 

Alena Sarkissian navrhla rozeslat členům mail o druzích finanční podpory, na které mají 
nárok. 

Jan Bierhanzl informoval o schůzce zástupců ZOO 3. vědní oblasti, která se uskutečnila 29. 
května. Diskutovaná témata zahrnovala mj. navyšování mezd, ombudsosobu AV a workshop 
odborového organizování. 

Jan Bierhanzl navrhl iniciovat dialog s vedením o navýšení příspěvku zaměstnavatele na 
stravování, jehož současná výše je 85 Kč na den. Výbor tento návrh jednomyslně podpořil. 

Lara Bonneau informovala o schůzce se zmocněnkyní pro rovné příležitosti v Ústavu 
organické a anorganické chemie, proběhnuvší 28. dubna. 

Na dotaz Lary Bonneau Alena Sarkissian nastínila možnosti kontaktování odborů a roli 
odborů, resp. ombudsosoby AV, v mediaci sporů a pomoci obětem toxického jednání na 
pracovišti. 

Na popud Lary Bonneau Výbor prodiskutoval případné posílení kontaktů s Radou FLÚ a 
větší přítomnosti odborové agendy na jednání Rady. 
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Hynek Janoušek informoval o svém jednání s ředitelem FLÚ o ustanoveních autorského 
zákona ve věci zaměstnaneckých děl a jeho možných finančních dopadech. 

Jan Bierhanzl informoval, že stav účtu je 185 255,15 Kč. 

Příští termín jednání výboru byl předběžně stanoven na září 2025. 


